
Traveling opens the world for us: discovering new places, meeting new people and broadening our 

horizons. At Amadeus, we create technology for better journeys, to get the world in motion.

In Würselen/Aachen, we jointly develop the technology for the best possible travel experience. 

Start your journey with us as

Full Stack Developer Java (f/m/d) in full-time at the location Würselen/Aachen

Summary of the role:

•       As Full Stack Java Developer, you will be part of a self-organizing SCRUM team that is shaping

the future of travel.

•       Being a full stack developer, you happily support your team working on Node JS and Angular

based front end solutions.

•       You strive for clean code of high quality, automated testing assures the quality of your work.

•       You make full use of our CI/CD environment, using GIT, Maven, Artifactory and Jenkins to bring

value to our customers quick and often.

•       Together with your team, you take responsibility for a product in a DevOps cultural way and 

make sure that your product runs smoothly for our customers in our data center on Linux based 

servers.

•       You join in driving architectural change towards a simplified service-oriented platform.

As ideal candidate:

•       if (getJavaExperience().equals(JavaKnowHow.SENIOR)) { 

          „You have been developing server sided Java applications for many years, it is important to you

to keep your knowledge up to date working with the latest language features.“ 

         } else { 

 „You have experience developing server sided Java applications.“

 }

•       Operational responsibility does not make you shy away but encourages you to build high quality

solutions for our customers.

•       You are a pro-active team player and enjoy taking over responsibility in an agile, self-organized

environment.

•       You bring at least a basic level of database knowledge (relational or non-relational).

•       You ideally have been working with either Spring Boot or Java EE.

•       Docker / Docker Swarm / Kubernetes experience is a bonus and will help us future proofing our

products.

•       As an international company, we expect you to be comfortable in a multicultural environment

and good communication skills in both, German and English.

Join the Amadeus team and let your code move the world!

 Contact

 

  Amadeus Leisure IT GmbH 

  Björn Schild      Carlo-Schmid-Str. 12     52146 Würselen 

  Telephon: +49 2405 4484-0  E-Mail: aah-talents@amadeus.com

Why join us? 

State of the art technology and 

opportunities to learn and grow

Agile teams, real collaboration

and join amazing events

Competitive compensation and 

share plan
Hybrid working and great 

work-life balance

Find out more about Amadeus here.



Reisen eröffnet uns die Welt: Neue Orte entdecken, neue Menschen kennenlernen und unseren

Horizont erweitern. Wir bei Amadeus sorgen mit unserer Technologie für bessere Reisen, damit die

Welt wieder in Bewegung kommt und bleibt. In Würselen/Aachen entwickeln wir gemeinsam die

Technologie für das bestmögliche Reiseerlebnis. Beginn deine Reise bei uns als 

Full Stack Developer Java (w/m/d) in Vollzeit am Standort Würselen/Aachen 

Deine Aufgaben

•       Als Full Stack Developer Java bist Du Teil eines sich selbst organisierenden SCRUM-Teams, mit 

dem Du gemeinsam die Zukunft des Reisens gestalten wirst.

•       Du unterstützt als Full Stack Developer Dein Team gerne bei der Arbeit an Node JS und Angular

basierten Frontend-Lösungen.

•       Sauberer Code von hoher Qualität ist Dir wichtig, mit automatisierten Tests sicherst Du die Qua-

lität Deiner Arbeit.

•       Du nutzt das volle Spektrum unserer CI/CD Umgebung mit GIT, Maven, Artifactory und Jenkins, 

um unseren Kunden schnell und vielfach einen echten Mehrwert zu liefern.

•       Gemeinsam mit dem Team übernimmst Du die DevOps-Verantwortung für das Produkt und 

stellst sicher, dass Dein Produkt auf Linux-basierten Servern in unserem Rechenzentrum 

reibungslos für unsere Kunden läuft.

•       Du treibst die Optimierung der Architektur hin zu einer vereinfachten, serviceorientierten Platt-

form mit voran.

Dein Profil

•       if (getJavaExperience().equals(JavaKnowHow.SENIOR)) { 

          “Du entwickelst seit vielen Jahren serverbasierte Java-Anwendungen, Dir ist es wichtig, Dein

           Wissen auf dem neuesten Stand zu halten und mit den neuesten Sprachfunktionen zu arbeiten.“ 

         } else { 

  “Du hast Erfahrung in der Entwicklung von serverbasierten Java-Anwendungen.“ 

 }

•       Die Verantwortung für den Betrieb des Produktes schreckt Dich nicht ab, sondern spornt Dich an,

qualitativ hochwertige Lösungen für unsere Kunden zu entwickeln.

•       Du bist ein proaktiver Teamplayer und übernimmst gerne Verantwortung in einem agilen, selbst-

organisierten Umfeld.

•       Zumindest grundlegende Datenbankkenntnisse (relational oder nicht-relational) bringst Du bereits mit.

•       Du hast im Idealfall entweder mit Spring Boot oder Java EE gearbeitet.

•       Erfahrungen mit Docker / Docker Swarm / Kubernetes sind von Vorteil und helfen uns, unsere 

Produkte zukunftssicher zu machen.

•       Als internationales Unternehmen erwarten wir, dass Du Dich in einem multikultuellen Umfeld 

wohlfühlst und gute Kommunikationsfähigkeiten in Deutsch und Englisch mitbringst.

Join the Amadeus team and let your code move the world!

 Kontakt

 

  Amadeus Leisure IT GmbH 

  Björn Schild      Carlo-Schmid-Str. 12     52146 Würselen 

  Telefon: +49 2405 4484-0  E-Mail: aah-talents@amadeus.com

Was können wir bieten?

Modernste Technologie und 

Möglichkeiten zum Lernen 

und Weiterentwickeln

Agile Teams, echte Zusammenarbeit 

und gemeinsame Events

Wettbewerbsfähige Vergütung 

und Aktienplan
Hybrides Arbeiten und gute 

Work-Life-Balance 

Mehr Informationen zu Amadeus findest Du hier.


